
Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 6, 6. november 2024 

 

Deltagere: Astrid, Claus, Betty og Abelone 

Afbud: Benny 

 

Dagsorden: 

 

1. Status på rengøring 

 

2. Garagerne 

 

3. Vaskekælderen 

 

4.  Eventuelt 

 

 

Ad 1 

  

Vores nye trappepige, Nanna, er kommet rigtig godt i gang. Hun gør det bare så godt. 

 

 

Ad 2 

 

Vores  garager har jo fået et dejligt løft. Der er blevet malet og udskiftet brædder. Det 

var tiltrængt. 

 

Ad 3 

 

Vi vil rigtig gerne opfordre beboerne til at rydde op og gøre rent efter sig i 

vaskekælderen. Tomme sæbebeholdere skal smides ud i plast renovationen og 

vaskemaskinerne skal rengøres når man har vasket. De er ofte meget beskidte og med 

masser af klistret vaskepulver. Det er ikke i roden, så please ryd op efter jer. 

 

Ad 4 

 

Der var ikke noget under eventuelt 

 

Venlig hilsen  

Abelone Asingh, formand 

 

Og Bestyrelsen ønsker alle en god jul og et dejligt nytår. 

 

 

 

 


